
Vantaan Ratikka-Hankkeen esittely

Vammaisneuvosto 2.12.2020

PT-L/K-PH

Kaupunkiympäristön toimialan Emmi Pasanen ja Vantaan Ratikka hankeen hankejohtaja Elina Suonranta 
esittelevät hankkeen edistymistä. 

Esitys:
Merkitään tiedoksi. 

Käsittely
Hankejohtaja Elina Suonranta kertoi Vantaan ratikka-hankkeen taustaa ja aikataulua. Hankkeeseen 
liittyen tulossa lisää tiedotustilaisuuksia myös alueille. Hankkeessa tullaan huomioimaan eri lausunnot 
esteettömyysasioihin sekä muuhun rakentamiseen liittyvissä asioissa. 

Vammaisneuvosto piti tärkeänä, että raitiovaunupysäkkien rakentamisessa tullaan huomioimaan riittävä 
leveys, jotta esimerkiksi pyörätuolilla, rollaattorilla ja muilla apuvälineillä on mahdollista mahtua 
liikkumaan sujuvasti. Vammaisneuvosto nosti esille, että esimerkiksi Helsingissä raitiovaunupysäkit ovat 
hyvin kapeita. Emmi Pasanen nosti esille vammaisneuvoston ajatuksiin, että esteettömyys tullaan, 
huomioidaan standardien mukaisesti koko rakennusprojektin ajan. 

Päätös:
Merkitään tiedoksi. 


